
Referat fra den 18/5

Næste møde den 10/6-2021 klokken 17.00 

Havn
Der skal bestilles træ til bro 3 inden august og der skal ligges en overordnet slagplan for projektet.

Kajakhuset er fyldt op. (20 stk.)

Vi trækker noget grus over foran minilæsseren

Der skal bestilles en kodelås til klubben.

Der skal slettes i bom system

Der er dialog med lejre om at få nogle af de gamle pontoner.

Økonomi.
Økonomien er overordnet stadig i balance, der skal rykkes rundt på hvor ting er konteret.

Andet
Vi skal have rammerne på plads for en furesølejr

Vi skal ha stillet forslag om at både fra 3 meter og op skal betale 500 mere pr. år.


